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Obiectul întrebării: Creșterea ratei de absorbție a fondurilor structurale șl de coeziune

Fondurile alocate României de către Uniunea Europeană reprezintă un factor esențial în dezvoltarea 

economiei, societății românești și realizarea reformelor structurale propuse.

Instituția pe care o conduceți a elaborat Proiectul Acordului de Parteneriat, necesar în procesul de 

programare și implementare a fondurilor europene structurale și de investiții pentru perioada 2014-2020. 

Prima versiune a Acordului a fost transmisă Comisiei Europene în luna octombrie 2013, ulterior, în luna 

decembrie Comisia a transmis o serie de comentarii aferente documentului și integrate în actuala versiune 

de lucru a Acordului de Parteneriat 2014 - 2020.

În contextul celor prezentate, vă rog, domnule ministru să-mi precizați:

1. Care este rata de absorbție curentă a fondurilor structurale și de coeziune?

2. Care sunt prioritățile incluse în varianta finală a Acordului de Parteneriat propus de România, privind 

utilizarea fondurilor europene în perioada 2014 - 2020 ?

Solicit răspuns scris.

Cu deosebită considerație,

Senator UNPR Bacău, 

Marcel BUJOR


